



社會工作者註冊局

SOCIAL WORKERS REGISTRATION BOARD

香港筲箕灣南安街 83 號海安商業中心 27 樓 | 27/F Eastern Commercial Centre, 83 Nam On Street, Shau Kei Wan, Hong Kong.

電話 Tel: 25911955 | 電郵 Email: Info@swrb.org.hk | 傳真 Fax: 25911411

【交回註冊證明書】 RETURN OF CERTIFICATE OF REGISTRATION

社會工作者註冊條例(第 505 章) Social Workers Registration Ordinance (Chapter 505)

就註冊局要求本人按法例交回註冊證明書，本人回覆如下：

With reference to the request of Social Workers Registration Board to return my Certificate of Registration according to the statutory requirement, I reply as follows:

(請剔選合適空格，並在適當位置填寫詳情。)

(Please tick the appropriate boxes and fill in details in appropriate places.)

(1) 附上註冊證明書正本，請查收。

Attached is the original copy of the Certificate of Registration.

(2) 本人聲明未能交回註冊證明書，原因如下：。

I declare that I cannot return the Certificate for the following reason(s):

(a) 遺失 (如日後尋回證明書，本人將盡快交回註冊局)

Lost (I shall return the certificate to the Board as soon as possible if it is unearthed in future)

(b) 其他，請說明 Others (please specify:-)

本人明白按照社會工作者註冊條例第 35 條(k)，任何人在註冊主任通知他/她的姓名在註冊紀錄冊被註銷後 14 天內，而無合理辯解而拒絕或沒有向註冊主任交回註冊證明書，即屬犯罪，最高可被判第 5 級罰款(即\$50,000)。在此條例下，註冊局保留權利採取相關行動。

I understand that it is an offence under Section 35(k) of the Social Workers Registration Ordinance, if anyone whose name has been removed from the Register refuses or fails, without reasonable excuse, to return his Certificate to the Registrar within 14 days after being notified thereof by the Registrar. On conviction, the maximum penalty is a fine at level 5 (i.e. \$50,000). In accordance with this ordinance, the Board reserves the right to take any action.

姓名(正楷) Name in block letters: _____ 註冊編號 Registration No.: _____

簽署 Signature: _____ 日期 Date: _____